
 
 

Mededelingen 
Portefeuillehouder: G. Rebel 

 

 

Betreft : Vraag fractie Groenlinks over stand van zaken toekomstvisie 

Aan : Leden van de Commissie Algemeen bestuur en middelen 

T.b.v. : ABM van 2 december 2021 

Van : College 

Behandelaar : Johan Cnossen 

E-mail/telefoonnummer : j.cnossen@huizen.nl / 035-5281446 

Datum : 10 november 2021 

Status : Antwoord op raadsvraag 

 

Tijdens de raadsvergadering van 28 oktober jl. stelde mw. Rienstra (GL) naar aanleiding van 

het overzicht van “Stand van zaken afdoening initiatiefvoorstellen en moties”, een vraag naar 

de actuele stand van zaken. Zij verwees naar wat bij de stand van zaken werd opgemerkt, 

en stelde vast dat aan het slot vermeld staat dat op 28 januari jl, een tweede gesprek heeft 

plaatsgevonden en dat het college naar aanleiding daarvan met een agendavoorstel zal 

komen. Ze vroeg wanneer dat agendavoorstel komt nu het al eind oktober 2021 is. 

Ter vergadering heeft wethouder Rebel reeds geantwoord dat er een relatie ligt met de 

organisatiescan van BMC. Nadere interne consultatie bevestigt dit. Op 2 september heeft 

ons college het besluit genomen voor opdrachtverlening aan BMC. In dit voorstel is er tevens 

besloten om een aantal lopende zaken te temporiseren, waaronder de nadere agendering cq 

uitwerking van een toekomstvisie. De intentie was om de temporisering van de toekomstvisie 

in de mededeling van 6 september aangaande de opdrachtverlening voor de organisatiescan 

mee te nemen. Dit is niet gebeurd. Waarvoor excuses. 

Inhoudelijk speelt daarnaast de ontwikkeling van de omgevingsvisie een rol. Wethouder 

Boom heeft in dit kader met inwoners gesproken en ‘profielen’ voor ons dorp opgesteld. De 

overlap met een toekomstvisie is groot en ook om die reden is de toekomstvisie 

getemporiseerd. Het licht in de rede om de omgevingsvisie te gebruiken als input voor het 

eerder toegezegde agendavoorstel. 

Tenslotte is het goed om te vermelden dat collega Boom en ik in een eerder stadium het 

proces inhoudelijk hebben getrokken en onze burgemeester dit met u heeft besproken in het 

presidium. Dit verklaart mijn initiële terughoudendheid bij de beantwoording. Tot nu toe is er 

niet sprake geweest van één portefeuillehouder, maar meer van een teamaangelegenheid. 

Met vriendelijke groet, 

Wethouders Roland Boom en Bert Rebel 

 

 

 

 


